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4. Nr 2016:11 av Lotta Edholm (L) om rätten till 

äldreboende. RVIII 

Dnr 107-133/2016 

5. Nr 2016:12 av Hanna Gerdes (L) om feriejobb för 

ungdomar med funktionsnedsättning. RIII 

Dnr 107-137/2016 

6. Nr 2016:13 av Bo Arkelsten (M) om belysning i 

ytterstaden. RVII 

Dnr 107-138/2016 

7. Nr 2016:14 av Markus Nordström (M) om inskränkningar 

av det fria skolvalet. RIV 

Dnr 107-140/2016 

8. Nr 2016:15 av Yvonne Fernell-Ingelström (M) om 

införandet av s.k. traineejobb i Stockholm. RIII 

Dnr 107-141/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 10  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna 66–67 

på föredragningslistan före punkt 43. 

 

 

§ 11  
Nya interpellationer 

 

1. Nr 2016:16 av Erik Slottner (KD) om kriminella gatubarn. 

RI 

Dnr 107-158/2016 

9. Nr 2016:17 av Erik Slottner (KD) om avhysningar av 

barnfamiljer. RVI 

Dnr 107-185/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 
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§ 12  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) ställer en fråga om Östlig 

förbindelse. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 

 
Fråga nr 2 

Rasmus Jonlund (L) ställer en fråga om Debaser. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga om hur den rödgrönrosa 

majoriteten ska garantera en trygg skolmiljö för skolbarnen på 

stadens skolor nu när man vill bygga baracker på stadens 

skolgårdar för så kallade ensamkommande. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om Debaser Medis. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 
Fråga nr 5 

Mikael Valier (KD) ställer en fråga om Debaser. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om Östlig förbindelse. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 

 


